
Skolebestyrelsesmøde   
     

Onsdag den 30. august 2023 kl. 17.00-19.30 

Afbud: Nanna 
 
 
1) Elevrådet v. formand og næstformand 

 
• Fremlæggelse af udvalgte aktiviteter i skoleåret 2022-23 
• Temaer - planer og ønsker for skoleåret 2023-24 

Elevrådets ønsker og forslag til ændringer blev præsenteret elevrådsformanden, Erik. Se herunder: 
 
 

• Kortere skoledage 
• Ønske om ur ved fodboldbanen både digitalt og analog 
• Lysdæmpning i pavillonerne  
• Evt. nye gardiner /persienner 
• Ordne bordfodbold/ Nyt bord 
• Nye kælke 
• Nye løbehjul 
• Mooncars laves 
• Ønske om sofacykel med el 
• Huller i vejen laves 
• Luk let toiletbrætter 
• Renovering af skolen 
• Nye streger på fodboldbanen 
• Ordne de ødelagte basketkurve på basketbanen  
• Et net over fodbold buret, så fodboldene ikke flyver ud 
• Nye striber ved mooncarbanen. Striber hvor det er forbudt at køre på Mooncar 
• Nye brusere i omklædningen 

o Justere den tid vandet løber (mere tid) 
• Skolebod/skolemad hver dag 
• Flere gynger 

 
• Konklusioner God ide at bruge nogle af de 75000 kr. som SB har skaffet. Ros til 

elevrådsformanden for fin fremlægning. 
 

2) Meddelelser 
 

• Formanden Invitation til Landsmøde 2023, udgifter dækkes af skolen, SB-medlemmerne skal 
give besked til sekretariatet, Katrine, senest d. 12.9. Kan evt. komme i udbud på 
Forældremødet d. 14.9., hvis pladserne ikke er blevet besat. 

• Forældrerepræsentanterne Der var spørgsmål til omstændighederne omkring den elev, der 
forsvandt og som blev fundet igen i god behold. Skolens procedurer fungerede efter hensigten. 

 
• Ledelsen I mange teams er skoleåret begyndt godt, men i størstedelen er der frustration over 

sygefravær, der til dels skyldes en reaktion ovenpå forårets usikkerhed omkring Børnehavens 
situation.  

 



Der er indkaldt til ekstraordinært MED-møde på fredag mhp. justering af den nuværende 
vikarordning. Der er opbakning fra SB til dette. 

• Pædagogerne Der er mange fraværende, hvilket skyldes dels sygedage men også afvikling af 
omsorgsdage mv.  
På faggruppemødet blev der vist eksempel på, hvordan den gode stemning kan smitte, hvilket 
også er ok selv i en presset hverdag.  
Det er forskelligt, hvordan de forskellige teams er kommet i gang: Nogle er kommet rigtigt 
godt i gang, mens andre er pressede.  
Børnehaven var pressede i sommerferien, fordi 3 grupper i en periode skulle samles i 2 huse. 
Flere klasser er gået ned med en medhjælper i forhold til sidste år, hvilket også er med til at 
reducere den tid, der kan bruges på at hjælpe andre teams. 

• Lærerne Der er blevet ansat en ny lærer. Faggruppemøderne er en rigtig god ide. 
 

3) Situationen for institutionen  
 

• Formandens dialog med By & Kulturforvaltningen og Skoleafdelingen - aktuel status 
Orientering ved formanden herunder redegørelse for mailkorrespondance med BUF.  

 
4) Arbejdstilsynet – herunder renovering og byggeri 

 

• Opfølgning på indsats vedr. vold/følelsesmæssige krav i arbejdet Der er lavet en mere 
tilgængelig og overskuelig adgang til de skemaer, som personalet skal bruge, når de oplever 
riv, krads, arbejdsskader mv.; samt efterbehandlingen af disse.  
Aftaleforløbet er godkendt. 

• Opfølgning vedr. støj - herunder ref. fra møde den 1. sept. med deltagelse af chefer fra hhv. 
By- & Kulturforvaltningen og Skoleafdelingen På mødet redegøres for rapport om 
lydmålinger på en udvalgt del af skolen – K-klassen – hvor der er lavet akustiske forbedringer. 
Personalet har dog endnu ikke oplevet mærkbare ændringer på lydfronten. 

• Byggeri – status Stadig i proces, der er fortløbende møder med arkitekter og repræsentanter 
fra By & Kultur.  

 
 
5) Kontaktudvalg  

 

• Erstatningsmøde fastlagt Det bliver d. 10.10.  
• Flytning af næste bestyrelsesmøde Flyttes til d. 11.10. 

 
   

6) Lejrskole 
 

• Opfølgning - Det opleves at det er et stort ønske fra nogle elever og forældre at der afholdes 
lejrskole 

• Mulig løsningsmodel for afholdelse af lejrskole set ift. Personaleressourcer jævnf. ref fra 
sidste møde. Fx lejrskole fra onsdag til torsdag - aftale, at forældre holder børn hjemme 
fredag, så det er muligt at personalet kan afspadsere 

  
• Konklusion fra sidste møde 

 



o Det foreslås at dette er et punkt på forældremødet – så behovet bliver afdækket i en 
dialog mellem personalet og forældre til elever i udskolingen.  Vurdering foretages i de 
enkelte udskolingsklasser ud fra behov  

o Jørgen og Jens Peter laver oplæg til forældremødet (se endvidere næste pkt.) 
 
Hvis der er teams, der ikke er så godt repræsenterede på forældremødet, skal punktet 
vendes, men forældrene der ikke er repræsenteret skal høres efterfølgende. De skal give 
skriftlig tilbagemelding. 

 
7) Fælles forældremødeaften torsdag den 14. september 

 

• Temaer jævnf. ref. fra sidste møde 
 

o Lejrskole og udflugter – der skal siges meget lidt på fællesdelen. Debatten skal derefter 
foregå i de enkelte klasser. JS og JP udarbejder præmisser for lejrskole, JP 
kommunikerer disse ud. 

o Bihuset aflastning – JS undersøger om Bihusets afdelingsleder har mulighed for at 
komme på forældremødet 

o Reklame for temaaftener – der er lavet en smule om på konceptet, Jan vil gerne 
fortælle herom.  

o Byggeri – der skal kommunikeres noget ud – det behøver ikke være et langt indslag. 
 
 
8) Kommende møder   

• Deltagelse af chef fra Børneterapien – der er opbakning til invitation 
• Behandling af elevrådspunkter – det skal overvejes, hvad pengene skal bruges til. Elevrådet 

skal spørges om, hvad de prioriterer. 

    

9) Evt.       

• Hvis forældre finder interessante og relevante kurser, foredrag etc., vil skolen gerne slå det op på 
Aula 

 

Referat i kursiv: MH   
 


